
Kulturo v nove
krajevne
skupnosti
S seje izvršilnega odbora občinske kulturne
skupnosti, kjer so obravnavali spremembe
družbenega ptana občine Bežigrad

Na zadnji seji izvršilnega od-
bora občinske kulturne skup-
nosli je bila osrednja tema raz-
prava vzvezi s spremembami \n
dopoinitvami družbenega pla-
na obtine Bežigrad za obdobje
1976-1980 za področje kultu-
re.

Med drugim so ugolovlli, da
so premajhna Irnančna sred-
stva doslej onemogočala na-
ložbe v novogradnje m investi-
cijsko vzdrževanje Primanjku-
je tudi strokovnth kadrov. ne
samo v kulturno-umetniških
društvih, temveč tudi v ozdih in
krajevnih skupnostih. flazme-
roma razvita Ijubiteljska kultur-
na dejavnost še ni prisotna v
vsej občini Občutno nezado-
voljiva je opremtjenost dvoran
v kulturnih domovih; premalo
je klavirjev. ^s katerimi bi bil
mogoČ pestrejži izbpr priredi-
tev

Posebna pozornost bo v na-
slednjem obdobju veljala ra-
zvoju krajevnih in Solskih dru-
štev. To 5e posebej velja za
pravkar ustanovijene krajevne
skupnosti. saj izvrSilni odbor
menj, da so poleg boljše sa-
mouprave dane ludi vse mož-
nosti veČje aktivnosti na po-
dročju kulture. Nova krajevna
društva /e seveda poirebno v
celoii vključiti tudi v redni pro-
gram občinske kullurne skup-
nostl.

IzvrŠtlni odbor je z zado-
^* volfstvom sprejel doslednost

izvajalcev programa kullurne
dejavnostl, ki pravočasno
predložijo ovrednotene pro-
grame aklivnosti za prrhodnje
leto. Predvsem je treba pohva-
titi občinsko Zvezo kulturnih

organizactj in bežtgrajsko
knjižnico.

Ob pregledu programa ob-
črnske skupSčine za obdobje
december 1977 - junij 1978 je
izvršilni odbor ugotovil. da SIS
niso vključene v program. Ker
pa mora priti iniciativa s strani
interesnih skupnosli, so spre-
jelt sklep, da posredujejo ob-
činski konferenci SZDL pred-
log programa skupnega zase-
danja skupščine občinske kul-
turne skupnosti kot četrtega
zbora občinske skupščine.

Obravnavali so tudi predlog
natožb za novi kulturni center
Ivana Cankarja v Ljubljani. Izvr-
šilni odbor sicer v celoti podpi-
ra iniciauvo za gradnjo ome-
njenega objekta v Ljubljani,
vendar meni, da bo treba razja-
sniti Še določena vprašanja s
področja tinancirania le-tega

Izvršilni odbor je obravnaval
5e priproročilo občinskega
koordinacijskega odbora za
skupno pciabo pri izvršnem
svetu glede valonzacije pro-
grama kulturne skupnosti za
letošnje leto. Izvržttni odbor
smalra. da dejansko premočno
zaostajajo osebni dohodki de-
lavcev v kulturi za osebnimr do-
hodki delavcev v gospodar-
stvu.

Zavzeli so Se stališče, da je
potrebno dokončno razrešiti
problem linanciranja Poti spo-
minov in tovarrštva, Indok cen-
tra in radia Glas Ljubljane Do-
končno bodo o tem sktepati in
skiepe predložili skupščini ob-
činske kulturne skupnosti ter
obfiinski skupščini Beiigrad,
ko jim bo strokovna služba po-
sredovala točne izračune.
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